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OBČINA T I Š I N A 
OBČINSKI SVET 
 

Z A P I S N I K 
16. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA,  

ki je bila v torek, 09.02.2021 ob 17.00 uri v telovadnici Osnovne šole Tišina 
 
K TOČKI 1 
 
POZDRAV IN UGOTOVITEV NAVZOČNOSTI 
 
Sejo je vodil Franc HORVAT, župan občine Tišina (v nadaljevanju: župan). Pričel je s sejo in pozdravil vse 
prisotne. Župan je v začetku seje ugotovil, da je občinski svet sklepčen, saj je bilo na seji prisotnih 15 članov 
občinskega sveta. Na seji so bili prisotni naslednji člani občinskega sveta: Miro BERKE, Oto FLISAR, Vinko 
GAJŠT, Ivan HORVAT, Rudolf HORVAT, Milan KAROLI, Petra KNAUS, Danijel KOLMAN, Danijel KOVAČ, Franc 
KOVAČ, Štefan KRANČIČ, Gina KULIČ, Viktor OBAL, Franc PERTOCI in Marija PRELEC.  
 
 
OSTALI PRISOTNI: 
Milan BALAŽIC    - predsednik Nadzornega odbora občine Tišina 
Damjan FICKO    - predsednik odbora vaških skupnosti 
Janko DURIČ    - ravnatelj Osnovne šole Tišina 
Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ  - direktorica občinske uprave 
Matejka CELEC    - računovodkinja 
Matejka LENARČIČ   - računovodkinja 
Andreja RIBAŠ    - tehnična pomoč 
Stanka HAUKO    - zapisnikarica 
Saša ĆOSIĆ    - TV Radgona 
 
Seja je bila posneta na DVD, ki se hrani v arhivu občine. 
 
Uvodni pozdrav je namenil članicam in članom občinskega sveta ter ostalim prisotnim g. ravnatelj Janko 
DURIČ. 
 
 
K TOČKI 2 
 
ŽUPAN je podal dnevni red za 16. redno sejo OS občine Tišina in ga dal v razpravo. 
 
V razpravi je sodeloval Franc KOVAČ. 
 
Nadaljnjih prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil z razpravo in dal predlog dnevnega reda na 
glasovanje. Člani Občinskega sveta so  soglasno (15 prisotnih, ZA =15) sprejeli naslednji  
 
DNEVNI RED 16. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA: 

 
1. Pozdrav in ugotovitev navzočnosti 
2. Obravnava in sprejem dnevnega reda 16. redne seje OS občine Tišina 
3. Obravnava in sprejem zapisnika 14. in 15. redne seje občinskega sveta občine Tišina 
4. Poročilo o izvršitvi sklepov 15. redne seje občinskega sveta občine Tišina 
5. Predlog Sklepa o imenovanju člana v svet zavoda Pomurske lekarne Murska Sobota 
6. Predlog Proračunu občine Tišina za leto 2021 – II. obravnava 
7. Predlog Proračuna občine Tišina za leto 2022 – II. obravnava 
8. Predlog Programa dela občinskega sveta in občinske uprave občine Tišina v letu 2021 
9. Predlog Letnega programa športa v občini Tišina za leto 2021 
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10. Predlog Letnega programa ljubiteljske kulturne dejavnosti občine Tišina za leto 2021 
11. Letni program Nadzornega odbora občine Tišina za leto 2021 
12. Seznanitev s Koledarjem prireditev v občini Tišina za leto 2021 
13. Tekoča problematika 
14. Vprašanja in pobude 

 
 
K TOČKI 3 
 
OBRAVNAVA IN SPREJEM ZAPISNIKA 14. IN 15. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA  
 
Pri tej točki je župan dal v razpravo zapisnik 14. redne seje občinskega sveta občine Tišina. 
 
Župan je povabil prisotne k razpravi.  
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil z razpravo in dal predlog na glasovanje. Člani Občinskega 
sveta so soglasno (15 prisotnih, ZA = 14) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 150:  
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA ZAPISNIK 14. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA 
Z DNE 27.10.2020 V PREDLOŽENI VSEBINI.  
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
V nadaljevanju je župan dal v razpravo zapisnik 15. redne seje občinskega sveta občine Tišina. 
 
Župan je povabil prisotne k razpravi.  
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil z razpravo in dal predlog na glasovanje. Člani Občinskega 
sveta so soglasno (15 prisotnih, ZA = 15) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 151:  
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA ZAPISNIK 15. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA 
Z DNE 15.12.2020 V PREDLOŽENI VSEBINI.  
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 4 
 
POROČILO O IZVRŠITVI SKLEPOV 15. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA 
 
ŽUPAN je podal poročilo o izvršitvi sklepov 15. redne seje občinskega sveta občine Tišina. 
 
 
K TOČKI 5 
 
PREDLOG SKLEPA O IMENOVANJU ČLANA V SVET ZAVODA POMURSKE LEKARNE MURSKA SOBOTA 
 
Obrazložitev je podal predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja g. Miro BERKE. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta so soglasno 
(15 prisotnih, ZA = 14) sprejeli naslednji 
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S K L E P št. 152: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA ZA PREDSTAVNIKA ČLANA SVETA ZAVODA POMURSKE LEKARNE MURSKA 
SOBOTA IMENUJE IVANA HORVAT, S STALNIM PREBIVALIŠČEM PETANJCI 40C, 9251 TIŠINA. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 6 
 
PREDLOG PRORAČUNA OBČINE TIŠINA ZA LETO 2021 – II. OBRAVNAVA 
 
Uvodno obrazložitev je podal župan. Na predlog Proračuna občine Tišina za leto 2021 v II. obravnavi sta bila 
podana dva amandmaja. 
 
Proceduralno je član občinskega sveta Vinko GAJŠT svoj predlog amandmaja umaknil. 
 
V nadaljevanju sta podrobno obrazložitev k predlogu Proračuna občine Tišina za leto 2021 podali 
računovodkinji Matejka CELEC in Matejka LENARČIČ. 
 
Milan Karoli, predsednik Odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe je povedal, da 
je Odbor za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe obravnaval predlog Proračuna občine 
Tišina za leto 2021 v II. obravnavi in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predlagani 
vsebini.  
 
Miro BERKE, predsednik Odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal, da je 
odbor obravnaval predlog Proračuna občine Tišina za leto 2021 v II. obravnavi in predlaga občinskemu 
svetu, da ga obravnava in sprejme v predlagani vsebini.  
 
Vinko GAJŠT, predsednik Odbora za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami je povedal, 
da je Odbor za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami obravnaval predlog Proračunu 
občine Tišina za leto 2021 v II. obravnavi, in sicer v delu, ki se nanaša na delovno področje odbora. 
Občinskemu svetu predlaga, da ga obravnava in sprejme v predlagani vsebini. 
 
Damjan FICKO, predsednik Odbora vaških skupnosti je povedal, da je Odbor vaških skupnosti obravnaval 
predlog Proračuna občine Tišina za leto 2021 v II. obravnavi in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava 
in sprejme v predlagani vsebini. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi sta sodelovala Franc KOVAČ in Danijel KOLMAN. 
 
Podani so bili naslednji predlogi: 
 
Franc KOVAČ je zahteval, da se dopolni prvi stavek šestega odstavka uvoda k proračunu in sicer se naj glasi: 
»Na podlagi podane pobude s strani občinska svetnika g. Franca Kovač in g. Ivana Horvat v predlog 
proračuna za leto 2021 uvrščamo tudi sredstva za pripravo projektne dokumentacije in potrebnih soglasij 
za ureditev javne razsvetljave na mostu čez reko Muro.«.  
 
Danijel KOLMAN je zahteval, da se k njegovem predlogu v uvodu doda besedilo, da so to predlagali (ureditev 
parkirišča na pokopališču Petanjci) trije svetniki iz Petanjec Ivan Horvat, Franc Pertoci in Danijel Kolman.  
 
ŽUPAN je pojasnil, da se na sami seji ne mora podati predlogov in sprememb, ampak je bila ta možnost ob 
vložitvi amandmaja. 
 
Odgovore na zastavljena vprašanja je podal župan.  
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*     *     *     *     * 
 
KADROVSKI NAČRT ZA LETI 2021 IN 2022 
 
Obrazložitev je podala direktorica občinske uprave Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ. 
 
Župan je povabil prisotne k razpravi. 
 
Razprave ni bilo. 
 

*     *     *     *     * 
 
SKLEP O LETNEM NAČRTU PRIDOBIVANJA NEPREMIČNEGA PREMOŽENJA OBČINE TIŠINA ZA LETO 2021 – II. 
OBRAVNAVA 
 
Obrazložitev je podala direktorica občinske uprave Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ. 
 
Vinko GAJŠT, predsednik Odbora za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami je povedal, 
da se je Odbor za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami seznanil s predlogom Sklepa o 
letnem načrtu pridobivanja nepremičnega premoženja Občine Tišina za leto 2021 in predlaga občinskemu 
svetu, da ga obravnava in sprejme v predloženi vsebini. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta so soglasno 
(15 prisotnih, ZA = 15) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 153: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP O LETNEM NAČRTU PRIDOBIVANJA NEPREMIČNEGA 
PREMOŽENJA OBČINE TIŠINA ZA LETO 2021.  
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 

*     *     *     *     * 
 

SKLEP O LETNEM NAČRTU PRIDOBIVANJA PREMIČNEGA PREMOŽENJA OBČINE TIŠINA ZA LETO 2011 
 
Obrazložitev je podala direktorica občinske uprave Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta so soglasno 
(15 prisotnih, ZA = 14) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 154: 
 

OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP O LETNEM NAČRTU PRIDOBIVANJA PREMIČNEGA 
PREMOŽENJA OBČINE TIŠINA ZA LETO 2021.  
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 

*     *     *     *     * 
 
SKLEP O LETNEM NAČRTU RAZPOLAGANJA S STAVBAMI IN DELI STAVB OBČINE TIŠINA ZA LETO 2021 
 
Obrazložitev je podala direktorica občinske uprave Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ. 
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Vinko GAJŠT, predsednik Odbora za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami je povedal, 
da se je Odbor za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami seznanil s predlogom Sklepa o 
letnem načrtu razpolaganja z s stavbami in deli stavb Občine Tišina za leto 2021 in predlaga občinskemu 
svetu, da ga obravnava in sprejme v predloženi vsebini. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta so soglasno 
(15 prisotnih, ZA = 14) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 155: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP O LETNEM NAČRTU RAZPOLAGANJA S STAVBAMI IN DELI 
STAVB OBČINE TIŠINA ZA LETO 2021.  
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 

*     *     *     *     * 
 
SKLEP O LETNEM NAČRTU RAZPOLAGANJA Z NEPREMIČNIM PREMOŽENJEM  OBČINE TIŠINA ZA LETO 2021 
 
Obrazložitev je podala direktorica občinske uprave Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ. 
 
Vinko GAJŠT, predsednik Odbora za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami je povedal, 
da se je Odbor za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami seznanil s predlogom Sklepa o 
letnem načrtu razpolaganja z nepremičnim premoženjem Občine Tišina za leto 2021 in predlaga 
občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predloženi vsebini. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta so soglasno 
(15 prisotnih, ZA = 15) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 156: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP O LETNEM NAČRTU RAZPOLAGANJA Z NEPREMIČNIM 
PREMOŽENJEM OBČINE TIŠINA ZA LETO 2021.  
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 

*     *     *     *     * 
 
ODLOK O PRORAČUNU OBČINE TIŠINA ZA LETO 2021 
 
Obrazložitev je podala računovodkinja Mateja CELEC. 
 
Petra KNAUS, predsednica statutarno pravne komisije je povedala, da je komisija obravnavala predlog 
Odloka o proračunu občine Tišina za leto 2021 v drugi obravnavi. Mnenja je, da je predlagani odlok v 
formalnem smislu skladen z veljavno zakonodajo in kot tak primeren za obravnavo in sprejem. 
 

*     *     *     *     * 
 
OBRAVNAVA PREDLOGA AMANDMAJA 
 
Marija PRELEC je podala obrazložitev predloga amandmaja. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
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V razpravi so sodelovali Miro BERKE, Danijel KOLMAN, Viktor OBAL, Marija PRELEC, Petra KNAUS in Milan 
KAROLI. 
 
Odgovore na zastavljena vprašanja je podal g. župan. 
 
Nadaljnjih prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil z razpravo in dal predloga sklepa na glasovanje. 
Člani občinskega sveta niso (15 prisotnih, ZA = 5, PROTI = 7) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 157: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJME NASLEDNJI AMANDMA: 
Povečanje sredstev na področju 16 Prostorsko planiranje in stanovanjsko komunalna dejavnost, nova 
proračunska postavka (Kolesarska steza Murski Črnci od hišne št. 16 do pokopališča), konto 420401 
Novogradnje v višini 70.000,00 €. Zmanjšanje sredstev na področju 13 Promet, prometna infrastruktura 
in komunikacije, proračunska postavka 401312 Izgradnja in investicijsko vzdrževanje drugih LC in JP, 
konto 420401 Novogradnje v višini 30.000,00 € in zmanjšanje sredstev na področju 20 Socialno varstvo, 
proračunska postavka 402019 Investicije v domove za starejše, dnevne centre, konto 420500 Investicijsko 
vzdrževanje in izboljšave v višini 40.000,00 €. 
Sklep ni bil sprejet. 
 
Člani občinskega sveta so soglasno (15 prisotnih, ZA = 12) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 158: 
 
1. OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA ODLOK O PRORAČUNU OBČINE TIŠINA ZA LETO 2021 V II. 

OBRAVNAVI. 
2. ODLOK SE OBJAVI V URADNEM LISTU REPUBLIKE SLOVENIJE. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 7 
 
PREDLOG PRORAČUNA OBČINE TIŠINA ZA LETO 2022 – II. OBRAVNAVA 
 
Uvodno obrazložitev je podal župan. Na predlog Proračuna občine Tišina za leto 2022 v II. obravnavi ni bil 
podan noben amandma. 
 
V nadaljevanju sta podrobno obrazložitev podali računovodkinji Matejka CELEC in Matejka LENARČIČ. 
 
Milan Karoli, predsednik Odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe je povedal, da 
je Odbor za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe obravnaval predlog Proračuna občine 
Tišina za leto 2022 v II. obravnavi in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predlagani 
vsebini. 
 
Miro BERKE, predsednik Odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal, da je 
odbor obravnaval predlog Proračuna občine Tišina za leto 2022 v II. obravnavi in predlaga občinskemu 
svetu, da ga obravnava in sprejme v predlagani vsebini. 
 
Vinko GAJŠT, predsednik Odbora za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami je povedal, 
da se je Odbor za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami seznanil s  predlog Proračuna 
občine Tišina za leto 2022 v II. obravnavi s svojega področja in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava 
in sprejme v predloženi vsebini. 
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Damjan FICKO, predsednik Odbora vaških skupnosti je povedal, da je Odbor vaških skupnosti obravnaval 
predlog Proračuna občine Tišina za leto 2022 v II. obravnavi in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava 
in sprejme v predlagani vsebini. 
 
Župan je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi je sodeloval Viktor OBAL. 
 
Podani so bili naslednji predlogi: 
 
Viktor OBAL je predlagal, da se v občinskem glasilu Novine objavijo sejnine članov OS, članov odborov in 
komisij ter plače zaposlenih na občinski upravi. 
 
Odgovore na zastavljena vprašanja sta podala g. župan in računovodkinja Matejka CELEC. 
 

*     *     *     *     * 
 

KADROVSKI NAČRT ZA LETI 2022 IN 2023 
 
Obrazložitev je podala direktorica občinske uprave Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ. 
 
Župan je povabil prisotne k razpravi. 
 
Razprave ni bilo. 
 

*     *     *     *     * 
 
ODLOK O PRORAČUNU OBČINE TIŠINA ZA LETO 2022 
 
Obrazložitev je podala računovodkinja Mateja CELEC. 
 
Petra KNAUS, predsednica statutarno pravne komisije je povedala, da je komisija obravnavala predlog 
Odloka o proračunu občine Tišina za leto 2022 v drugi obravnavi. Mnenja je, da je predlagani odlok v 
formalnem smislu skladen z veljavno zakonodajo in kot tak primeren za obravnavo in sprejem. 
 
Župan je povabil prisotne k razpravi. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil z razpravo in dal predlog sklepa na glasovanje. Člani 
občinskega sveta so (15 prisotnih, ZA = 10, PROTI = 2) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 159: 
 
1. OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA ODLOK O PRORAČUNU OBČINE TIŠINA ZA LETO 2022 V II. 

OBRAVNAVI. 
2. ODLOK SE OBJAVI V URADNEM LISTU REPUBLIKE SLOVENIJE. 
Sklep je bil sprejet. 
 
 
K TOČKI 8 
 
PREDLOG PROGRAMA DELA OBČINSKEGA SVETA IN OBČINSKE UPRAVE OBČINE TIŠINA ZA LETO 2021 
 
Obrazložitev je podal g. župan. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
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Prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta so soglasno 
(15 prisotnih, ZA = 12) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 160: 
 

OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA PREDLOG PROGRAMA DELA OBČINSKEGA SVETA IN OBČINSKE 
UPRAVE OBČINE TIŠINA V LETU 2021. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 

 
K TOČKI 9 
 
PREDLOG LETNEGA PROGRAMA ŠPORTA V OBČINI TIŠINA ZA LETO 2021 

 

Obrazložitev je podal g. župan. 
 
Miro BERKE, predsednik odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal, da je 
odbor obravnaval predlog Letnega programa športa v občini Tišina za leto 2021 in predlaga občinskemu 
svetu, da ga obravnava in sprejme v predlagani vsebini. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta so soglasno 
(15 prisotnih, ZA = 13) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 161: 
 

OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA PREDLOG LETNEGA PROGRAMA ŠPORTA V OBČINI TIŠINA ZA 
LETO 2021. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 

 
K TOČKI 10 
 
PREDLOG LETNEGA PROGRAMA LJUBITELJSKE KULTURNE DEJAVNOSTI OBČINE TIŠINA ZA LETO 2021 

 

Obrazložitev je podal g. župan. 
 
Miro BERKE, predsednik odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal, da je 
odbor obravnaval predlog Letnega programa ljubiteljske kulturne dejavnosti občine Tišina za leto 2021 in 
predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predlagani vsebini. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je župan zaključil z razpravo in dal predlog sklepa na glasovanje. Člani 
občinskega sveta so soglasno (15 prisotnih, ZA = 13) sprejeli naslednji  
 

S K L E P št. 162: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA LETNI PROGRAM LJUBITELJSKE KULTURNE DEJAVNOSTI V 
OBČINI TIŠINA ZA LETO 2021. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
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K TOČKI 11 
 
LETNI PROGRAM NADZORNEGA ODBORA OBČINE TIŠINA ZA LETO 2021 
 
Obrazložitev k tej točki je podal predsednik nadzornega odbora mag. Milan BALAŽIC. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi je sodelovala Marija PRELEC. 
 
Odgovore na zastavljena vprašanja je podal predsednik nadzornega odbora g. mag. Milan BALAŽIC. 
 
 
K TOČKI 12 
 
SEZNANITEV S KOLEDARJEM PRIREDITEV V OBČINI TIŠINA ZA LETO 2021 
 
Obrazložitev je podal g. župan. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Razprave ni bilo. 
 
 
K TOČKI  13 
 
TEKOČA PROBLEMATIKA 
 
ŽUPAN je podal aktualne informacije in dogajanja v občini: 

 Trenutna situacija epidemije COVID-19: Glede na trenutno situacijo in številke okuženih v naši regiji 
ponovno pozivam vse občanke in občane, da dosledno upoštevajo ukrepe, ki jih je sprejela Vlada RS za 
zajezitev širjenja okužbe s COVID-19.  

 Sklep o začasnem financiranju: V Uradnem listu RS št. 194/2020, dne 23.12.2020  je bil objavljen Sklep 
o začasnem financiranju Občine Tišina za obdobje januar-marec 2021. 

 Javna dela: V občini imamo za leto 2021 odobrenih skupaj 32 javnih delavcev. Od tega 14 javnih 
delavcev na občini Tišina in pri drugih izvajalcih 18 javnih delavcev (Splošna bolnišnica Murska Sobota, 
Mozaik, Dom starejših Rakičan, Slovenska filantropija, Varstveno delovni center Murska Sobota, 
Osnovna šola Tišina, Center za socialno delo Pomurje in Ozara Slovenija). Na občini smo tako že vključili 
4 javne delavce, ostale bomo vključil, v skladu z odobrenimi pogodbami v aprilu 2021.  

 Rekonstrukcija ceste R2-441/1298 Murska Sobota – Gederovci: 4 januarja letos je bil objavljen javni 
razpis za izbor izvajalca del na cesti Murska Sobota – Gederovci. Razpis je odprt do 26.02.2021. Sledi 
izbor izvajalca in podpis pogodbe z njim. Postopek odkupa zemljišč je naslednji. Podpis pogodbe s strani 
lastnika zemljišča, zatem podpis pogodbe s strani Direkcije, zatem gre pogodba na FURS. Po Fursu na 
UE, v primeru kmetijskih zemljišč, ki izda odločbo. Po pravnomočnosti odločbe za kmetijska zemljišča 
in za stavna zemljišča pa potem gre pogodba k notarju in dobi lastnik zemljišča vabilo za podpis pri 
notarju. Po tem notar pošlje na Direkcijo in ko pride pogodba na Direkcijo v 30 sledi izplačilo. Če kdo 
ima kakršno koli vprašanje ali smatra da bi že moral dobiti izplačilo na pokliče na OU občine Tišina, da 
se zadeva pogleda in se čim prej zaključi izplačilo. Seveda pa velja, da pridejo prej na vrsto za obdelavo 
tisti, ki so pogodbe prej podpisali. Še enkrat, če je kakršna koli težava okrog odkupa pokličite na OU 
občine Tišina. 

 Rekonstrukcija cesta R2-440, Petanjci – Gederovci – Krajna: Konec januarja 2021 smo prejeli v potrditev 
del projektov za to cesto. Smo jih že pregledali in imamo nekaj pripomb. Za preostali del projektne 
dokumentacije (meteorna kanalizacija) pa še čakamo. Obljubljeno je da bi jih naj prejeli do konca 
februarja 2021. Ko bomo prejeli tudi ta del projektov bomo podali mnenje. Ob tem moram povedati in 



 

 

Stran 10 od 12 

 

se še enkrat zahvaliti za vso strokovno pomoč g. Simonu Detellbachu pri pregledu projektne 
dokumentacije.  

 Nadgradnja Pomurskega vodovoda Sistema B: Nadaljuje se postopek izbire izvajalca s pogajanji, kjer se 
zaključek izbora pričakuje do konca meseca marca 2021. Prav tako se s predstavniki MOP usklajuje 
Vloga za pridobitev sredstev. Vloga je bila oddana že konec junija 2019. Z obravnavo Vloge pa so na 
MOP pričeli v avgustu 2020. Kot je bilo že mogoče v medijih zaslediti se je zapletlo pri pridobitvi OPPN 
za vodarno v MO Murska Sobota. Ker postopek ni šel na mestnem svetu skozi so se iskale rezervne 
variante za postavitev vodarne. Ena je bila na območju črpališča v Murskih Črncih. Občina Tišina je tu 
aktivno nastopila, vendar zaradi kratkega roka rezervnih variant ni možno izpeljati v tej finančni 
perspektivi. V skladu z dogovorom na MOP-u se je pripravil popis opreme za delovanje nadzornega 
centra. Ostaja pa dejstvo, da je bila Vloga na MOP-u preko 1 leto pa je nihče ni niti pogledal. Dobivali 
smo informacije, da je vse OK in to smo tudi sporočali naprej.  

 Smeti v naravi: Na občinski upravi, pa tudi s strani občank in občanov, opažamo odpadke, ki v zadnjem 
času vse pogosteje ležijo tam, kamor nikakor ne sodijo. Tako vse pogosteje opažamo in se srečujemo s 
problematiko nedovoljenega odlaganja smeti oziroma odpadkov v naravi. Številni neosveščeni in 
neodgovorni med hojo smeti odmetavajo in tako smetijo naravo. Še večji problem pa so posamezniki, 
ki odpadke namesto, da bi jih oddali na ustreznem zbirnem mestu, te raje odpeljejo v naravo in jih 
odvržejo v jarke. Za okolje, v katerem živimo, in za naravo, ki jo imamo za svoje zavetje še posebej v 
težkih časih, smo dolžni skrbeti. Vsak posameznik mora prispevati svoj delež k urejenemu, čistemu in 
prijetnemu bivalnemu in naravnemu okolju. Ne le, da z odlaganjem smeti na neprimernih mestih, 
škodimo naravi in drugim prebivalcem občine, prekomerno in po nepotrebnem obremenjujemo tudi 
zaposlene v režijskem obratu občine, ki vsakodnevno skrbijo za urejenost vasi in okolice. Kakršnokoli 
odlaganje ali odmetavanje smeti v naravi je nedopustno in kaže na nekulturen in neprimeren značaj 
posameznega človeka, ki ne razume, da s takšnim ravnanjem škoduje okolju, v katerem dejansko sam 
živi in s tem posredno škoduje tudi sebi. Takšno ravnanje je še toliko manj razumljivo ob dejstvu, da 
imamo v občini Tišina za vsa gospodinjstev urejen prevzem vseh vrst odpadkov (tudi nevarnih). Občina 
zato poziva vse občanke in občane, da pri vsakdanjih dejavnostih in spomladanskih čistilnih akcijah na 
svojih domovih poskrbijo za ustrezno odlaganje odpadkov. Vas in narava nista odlagališče. Vsi imamo 
pravico živeti v čistem in prijetnem okolju, vsi pa smo dolžni k temu tudi prispevati. 

 Delo na občinski upravi: Še vedno imamo dve odsotnosti na OU. Znotraj OU smo dela in naloge 
porazdelili, tako da bomo poskušali opravit vse naloge. Tudi Covid-19 ni prizanesel OU, tako da tudi ta 
situacija je vplivala na naše delo. Zato bo mogoče kje kak časovni zamik zato prosimo vse občanke in 
občane za razumevanje.  

 
 
K TOČKI 14 
 
VPRAŠANJA IN POBUDE 
 
Odgovor na zahtevo člana občinskega sveta Viktorja OBAL na naslednje vprašanje: Kje je napisano, da če se 
elaborat ne potrdi, da to razliko potem krije občina Tišina. Zahteval je, da se mu do naslednje seje poda 
pisno kje je pravna podlaga, da mora to uravnilo plačati občina. 
 
Viktor OBAL s podanim odgovorom ni bil zadovoljen. 
 

*     *     *     *     * 
 

Franc KOVAČ je podal pobudo, da je potrebno takoj začeti z vzdrževalnimi deli na občinskih vaških cestah 
na območju vasi Petanjci in sicer na štirih cestah: cesta od kapelici do nasipa, cesta desno od avtobusnega 
postajališča pri gasilskem domu, cesta desno od hišne številke 21 in cesta do g. Koceta. V nadaljevanju je 
podal še eno pobudo in sicer bo potrebno urediti cesto, ki se pri ribniku Zaton odcepi na desno in vodi do 
naslednjega ribnika. Trasa omenjene ceste na določenih odsekih poteka po privatni parceli.  
 
ŽUPAN je glede ureditve poljskih cest povedal, da ko bodo vremenske razmere to dopuščale, se bodo ceste 
uredile. Je pa razlika v vaseh Petanjci, Tišina in Tropovci glede stanja poljskih cest na pram ostalim devetim 
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vasem. Razlog so agromelioracije, kajti v teh vaseh ni bilo volje oziroma ni bilo postopkov komasacije in 
potem tudi ne agromelioracij. Ta priložnost je bila zamujena, zato je potem to stanje tako različno. Poudaril 
je problem in sicer, da se gre na poljske ceste v vsakem vremenu, tudi ko je najbolj blatno.  
 
Franc KOVAČ je bil s podanim odgovorom zadovoljen. 

 
*     *     *     *     * 

 
Danijel KOLMAN je zahteval, da se mu posreduje za zadnjih šest let vsa izplačila članov odborov in komisij 
ter nadzornega odbora. V nadaljevanju ga je zanimalo kako daleč je z rezultati statike v Tropovcih, ki se je 
izvajala ob izgradnji pločnikov ob državni cesti. 
 
ŽUPAN je glede izplačil povedal, da bo podan pisni odgovor. Kar se pa tiče statike je povedal, da se s strani 
Direkcije RS za infrastrukturo še čaka odgovor. Zadeva se bo poskušala čim prej urediti.  

 
*     *     *     *     * 

 
Oto FLISAR je podal pobudo glede varnosti naših občanov in sicer izgradnja kolesarske steze od Krajne do 
državne ceste. Občani se po tej stezi vozijo do pokopališča in sedaj, ko bo zgrajena nova steza na državni 
cesti bi se naj naredila povezava. Gre se za zelo tranzitno cesto in predstavlja nevarnost za občane. Apeliral 
je na župana in občinsko upravo, da koliko bo to možno, da bi se k temu projektu vsekakor pristopilo. 
Sredstva bi se naj vključila v rebalans in bi se postopoma pristopilo k izdelavi projektne dokumentacije in v 
kolikor bodo možnosti to dopuščale tudi v izgradnjo. 
 
ŽUPAN je povedal, da se bo zadeva pogledala in bo podan odgovor. 
 

*     *     *     *     * 
 
Viktor OBAL je zahteval, da se uredi spremljanje posnetkov sej občinskega sveta preko spleta na način, da 
ne bo potrebna predhodna prijava z elektronsko pošto, tako da bo omogočen dostop vsakomur. V 
nadaljevanju je izpostavil problem agromelioracij in sicer cesto v Rankovcih do Lindiča pa naprej do Borejec. 
Cesta je v zelo slabem stanju, saj ni bil navožen pravi material, ampak blato iz Sotine namesto gramoza. 
Poudaril je, da se bo pozanimalo, kdo bo za to prevzel odgovornost.   

 
*     *     *     *     * 

 
Marija PRELEC je podala predlog, da se naj v občinskem glasilu Novine na kratko predstavi proračun za leto 
2021 s poudarkom na investicijah, objavijo naj se tudi vsi predlogi svetnikov in občanov ter odgovori, ki se 
nanašajo na proračun. Objavi pa se naj tudi plan izgradnje vodovoda sistema B po vaseh, da bodo občani 
pripravljeni na dodatni strošek nakupa novega jaška, seveda tista gospodinjstva, ki tega še nimajo.  
 
ŽUPAN je glede objave proračuna v občinskem glasilu Novine povedal, da je bil proračun v glasilu vedno 
objavljen in je to že stalna praksa. Kar se pa tiče vsega ostalega, če koga res zanima kdo je kaj podal, pa je 
razvidno iz gradiva, ki je v celoti dostopno na spletni strani občine. Kar se tiče časovnice za vodovod sistema 
B pa je pojasnil, da se zadeva odmika. Vloga je bila podana julija 2019, začeli pa so jo obravnavati šele 
avgusta 2020. Zakaj se je tako dolgo zadeva zavlekla ne vemo, saj bi se moralo finančno obdobje 2014 – 
2020 že končati. 26 občin Pomurja pa še v bistvu ni prejelo niti centa kohezijskih sredstev finančnega 
obdobja 2014 – 2020. Nekateri smo na to opozarjali. Podati neko časovnico je v tem trenutku težko, mora 
pa biti v letu 2023 pomurski vodovod zaključen. Kaka bo pa ta časovnica, pa takrat, ko bomo imeli podpisano 
pogodbo z izbranim izvajalcem. Takrat bomo pisno obvestili vse občane glede samega poteka investicije, 
kakor tudi informacije na koga se bodo lahko obrnili znotraj občinske uprave. Zavedamo se, da bo to 
nenazadnje tudi zelo velik logistični zalogaj, saj bo v zadevo vključenih cca. 1000 gospodinjstev.  

 
*     *     *     *     * 
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Ivan HORVAT se je najprej zahvalil članom občinskega sveta za ponovno potrditev v Svet zavoda Pomurskih 
lekarn.  
 
Podal je informacije s seje sveta zavoda Pomurskih lekarn in sicer v mesecu decembru je bila sklicana 
dopisna seje sveta, v kateri je med drugim bil sprejet tudi sklep o razpisu za direktorja Pomurskih lekarn. Na 
objavljeni razpis se je prijavil samo en kandidat g. Ivan Zajc. Na seji prejšnji teden je bil kandidat tudi potrjen, 
sedaj pa se spet čaka, da ga potrdi MO Murska Sobota, ki pa ima pravico oziroma ki zastopa vse občine. Po 
pričakovanju bo verjetno spet podano negativno mnenje in bo spet neke vrste »sizifovo« delo ter bo za eno 
leto direktor spet imenovan kot v.d. V bistvu se vse skupaj zamika zaradi sprejetja novega odloka. MO 
Murska Sobota pravi, da vse druge občine niso podale svojega mnenja in ne morejo s tem postopkom 
nadaljevati. Problem je verjetno v tem, da želi MO Murska Sobota vsekakor obdržati večino glasov oz. neke 
vrsto veto na imenovanje direktorja.  
 
V nadaljevanju je povedal, da se je kar nekaj občanov obrnilo na njega, da imajo otežen dostop do posnetkov 
občinskih sej, saj so si to zadevo predstavljali malo drugače. V sklepu št. 128 smo sprejeli, citirano: »Posnetki 
javnih sej občinskega sveta se na spletni strani občine objavljajo najkasneje v roku 5 delovnih dni in so 
javnosti …itd«. Gre se za to, da si vsi predstavljajo nek bolj enostaven dostop do teh posnetkov sej, ki bi naj 
bili na strani občine Tišina. Ker sedaj, če želiš gledati posnetek sej, moraš iti na internetno stran TV SRK in 
se registrirati. Nekaterim taka prijava dela probleme in bi morali v skladu s sklepom občinskega sveta, to 
biti na strani občine kjer bi bil dostop dosti bolj enostaven.  
 
ŽUPAN je glede dostopa do posnetkov sej povedal, da se bo poskušala najti rešitev. V tem trenutku je to 
sedaj težko povedati, ker sam osebno ni strokovnjak na tem področju. Kar se pa tiče Pomurskih lekarn pa 
se je strinjal s povedanim. Problem je v tem, da s sprejetjem novega odloka o Pomurskih lekarnah, bi se 
zgodilo, da vse ostale občine ne bi več zaupale imenovanje direktorja samo MO Murska Sobota. Bili smo 
zelo blizu, dogovoriti se je bilo potrebno samo še o kvorumu oz. odstotkih glasov, ki so potrebni za 
direktorja, vse ostalo pa je bilo dogovorjeno. Samo v tej zadevi se nismo strinjali in tu je zadeva padla v 
vodo. Potem se naprej ni nadaljevalo. Samo osebno vidi problem v tem, da je Ivan Zajc in nič drugo. Če bi 
bila pripravljena MO Murska Sobota ta korak prestopiti, da bi se ta prag znižal, potem bi bil odlok že zdavnaj 
sprejet. Z naše strani pa so bile tudi podane pripombe na predlog odloka. 
 
 
 
 
19. redna seja občinskega sveta občine Tišina se je zaključila ob 20.35 uri. 
 
 
 
Zapisala        Občinski svet občine Tišina 

Stanka HAUKO                               Franc HORVAT 


